
FAU Haukeland skole 

Møtereferat 

 

Tid/sted: Haukeland skole, 26. oktober 2021 kl. 19.00-21.00 

 

Til stede: Torill Sommerfelt Ervik (1A), Samer Habiba (1B), Ørjan Mikal Lygre Vermeer (1C), Marta 
Faraloni (2B), Brynhild Berge Sjølingstad (3A), Brooke Wilkerson (3B), Maria Mac Queen (vara 4A), Ina 
Stølen (4B), Espen Bødtker (4C), Torunn Lemme (vara 4C), Cathrine Neumann-Fagereng (5A), Marta 
Faraloni (vara 5B), Marianne Strømmen  (6 -  gr.1), Anne Marie Vigeland (6 – gr. 1), Lin Sørensen ( 6 - 
gr.2), Magnar K. Taule (7A), Cathrine Neumann-Fagereng (7A), Christian Hjemmen (7C), Siv Nyegaard 
(rektor) 

Fravær (uten stedfortreder): Samer Habiba (1B), Anna Magnus (2A), Ingvild Kvissellien (2C), Eirik 
Saghaug (3C), Helen Karlsen (7B) 

 

1.Innkalling, agenda og referat fra forrige møte 

Konklusjon: Referat fra forrige møte var godkjent av Styret og gruppelederne. Det ble godkjent av 

FAU på møtet. Agenda og innkallingen ble godkjent.  
   

2. Nytt fra Styret 

Det er ønske fra Styret om at det foretas en omfordeling av gruppemedlemmer slik at 
Arrangementsgruppen og Ettermiddagsaktivitetsgruppen får flere medlemmer og dermed høyere 
arbeidskapasitet. 

Konklusjon: FAU hovedrepresentant fra 3B byttet til Arrangementsgruppen. Det ble foreslått at vara 
for 4B skulle kontaktes for å høre om vedkommende vil være med i Ettermiddagsaktivitetsgruppen. 

 

3.0 Nytt fra arbeidsgruppene 
 

3.1. Arrangement/Dugnad – Aktivitetsplan 

Kontaktadresse: arrangement.fau.haukeland@outlook.com 
 

Gruppen har ikke hatt anledning til å utarbeide en aktivitetsplan, men kommer tilbake med 
 dette. 

Det skal arrangeres Halloween-disco 31.10.21 i gymsalen på skolen. Invitasjonen går ut i dag 
 via rektor. Dette skal være et lavterskeltilbud som skal sørge for at alle elevene har noen å 
feire  sammen med. 

Konklusjon: gruppen kommer tilbake med en aktivitetsplan for skoleåret. 

 



3.2 Trafikk - Aktivitetsplan 

Kontaktadresse: trafikk.haukeland.fau@outlook.com 

Det er fremdeles stor utbyggingsaktivitet i Fjellsiden og veiene ned fra Fjellsiden oppleves 

som svært trafikkfarlige med hensyn til all tungtransport som kjører der, samt små eller 

mangel av fortau og uoversiktlige fotoverganger langs disse veiene. Gruppen uttrykker en 

generell frustrasjon over å bruke tid på å kontakte Bymiljøetaten som aldri svarer. Ønsker 

tips og forslag for å oppnå kontakt. Det foreslås å kontakte entreprenørene direkte og sende 

e-post til rådgiveren til Thor Haakon Bakke. Å kontakte politikerne direkte oppleves også 

som noe som har større suksess. Det diskuteres også om media bør kobles inn.  

Konklusjon: rektor ønsker å ha et møte med gruppen mht fremtidig bussing til 

avlastningsskole og farlig skolevei. Gruppen arbeider videre med å kontakte etter tips fra 

FAU. 

 

3.3 Eiendom - Aktivitetsplan 

Kontaktadresse: eiendom.haukeland.fau@outlook.com 

Gruppen ønsker å bli involvert i beslutningsprosesser mht nybygg og erstatningsskole, og 

flytteprosesser underveis. 

I tillegg ønsker man å vite om hva som er mulig å gjennomføre/sette i gang da det er mange 

innspill/forslag fra foreldre og det er dumt å kaste bort tiden hvis det likevel ikke er noe å 

vinne på dette. 

 

3.3 Ettermiddagsaktiviteter 

Kontaktadresse: aktivitet.haukeland.fau@outlook.com 

Det er kommet tilbakemeldinger om førstemann til mølla-prinsippet når det gjelder 

påmelding til aktiviteter og at det er mange som ikke får være med. Det er lange ventelister i 

tillegg. Det diskuteres rundt forslag på hvordan man kan løse dette. Et forslag er at de som 

står på venteliste får plass neste gang. Det er ønskelig å gi alle et tilbud slik at ingen føler seg 

utenfor. Det vil muligens kreve at foreldre kommer på banen og bidrar som f.eks 

yogainstruktører for 1-2. trinn.  

Det diskuteres videre rundt resterende bruk av midler pålydende 2400,-. Et forslag er å 

sjekke om noen av instruktørene har mulighet til å ta et par elever ekstra på noen av 

kursene. Et annet aspekt som blir diskutert er å halvere kurset (fra 6 -3 ganger f.eks) slik at 

alle kan delta 

Konklusjon: gruppen tar dette til videre etterretning og ser på diskuterte muligheter. De går 
også til innkjøp av yogamatter. 

 

 

4.4 Skole/Hjem 



Kontaktadresse: skolehjem.haukeland.fau@outlook.com 

Gruppen skal ha møte 16.11. 

Gruppen nevner at saken om trivsel på Demmen synes å være vanskelig å håndtere da alle 

foreldre har et ansvar for sine barn på ettermiddagstid. Det oppleves heller ikke riktig at 

skolen skal kontaktes for hendelser på Demmen, men at det selvsagt i prekære situasjoner 

vil være nødvendig å opprette en dialog. Det nevnes videre at det er viktig å snakke med 

barna om hva som foregår på ettermiddagen. Det er foreldre sitt ansvar og Velforeningen 

Svartediket Vel. Skole/Hjemgruppen tilbyr seg å være kontaktpunkt hvis ønskelig, men at 

man skal ta hver sak isolert sett utfra hendelse og alvorlighetsgrad. 

Gruppen ønsker å arrangere foreldremøter som har vært vanlig praksis de siste år. 

Konklusjon: Saken om trivsel på Demmen blir besluttet å foreløpig ligge på avvent. 

 

5. Rektor orienterer  
- Rektor nevner mht nevnte foreldremøter at hun liker veldig godt forsker Ingrid Lund sin 

tilnærming rundt tema som mobbing, utenforskap etc. 

- Skolen sitt 175 årsjubileum feires 2.11.21 og det er laget et opplegg basert på elevenes ønsker. 

- Foreløpige resultater fra skolens gjennomføring av nasjonale prøver ser lovende ut og blir klart 

den 10.11.21. Det uttrykkes støtte til rektor at skolens tidligere resultater ikke nødvendigvis 

viser en nedgang i de ulike fagene, men at de må leses og forståes som at elevene har prestert 

med en større bredde på skalaen. 

- Foreldre bes respektere Hjertesone og innkjøring til skolens område før kl 08.15. 

- Det skal arrangeres SU møte tirsdag 30.11 kl 08:00 på skolekjøkkenet hvor det blant annet skal 

gåes gjennom neste års skolerute. 

- Rektor ønsker å møte Skole/Hjemgruppen i forkant av Kvalitetsoppfølgingsmøte. 

 

 

 


